



WESTIN
HOTELS & RESORTS

儷軒中餐廳 · 房客專屬優惠 In-House Guests Li Xuan Dining Special

入住賓客限定！即日起至2026年1月31日，平假日午餐房客憑訂房編號即享儷軒中餐廳餐飲7折優惠！品味主廚以粵式手藝打造的極致美饌，讓您的假期從味蕾開始升級。

From now until January 31, 2026, in-house guests can enjoy 30% off the total bill at Li Xuan Chinese Restaurant, valid for lunch on weekdays and weekends. Book now!

- 入住期間內（含入住當日與退房當日）皆享此優惠。
The offer is valid throughout the stay, including both check-in and check-out dates.
- 優惠折扣不限消費金額與用餐人數，全桌餐飲皆享7折。
The 30% discount applies to the entire table with no minimum spending or guest limit.
- 本優惠不適用於服務費、包廂費，亦不得與萬豪旅享家折扣、行銷活動或其他優惠併用。
This offer doesn't apply to service charges or private room fees, and cannot be combined with Marriott Bonvoy discounts, promotions, or other special offers.
- 敬請事先預約，訂位專線 03-272-5057
Advance reservation is required, please call 03-272-5057

THE WESTIN
TASHEE RESORT, TAOYUAN
桃園大溪區廣福新打鐵街廣裕
No. 166 Rixin Road, Daxi District
Taoyuan City 33554
Taiwan (R.O.C.)
33554 桃園市大溪區日新路166號
T +886 3 272 5057
F +886 3 367 5779
www.westintashee.com



Go There With
MARRIOTT BONVOY

©2022 Marriott International, Inc. All Rights Reserved. All names, marks and logos are the trademarks of Marriott International, Inc. or its affiliates.